

系統提升通知

我們將於香港時間 2018 年 3 月 31 日(星期六)下午 11 時至 2018 年 4 月 1 日下午 3 時進行系統提升,屆時客戶透過 iService 網上服務、大豐銀行網上銀行、本地及海外自動櫃員機操作中銀/大豐信用卡,相關服務將會暫停,期間使用中銀/大豐信用卡簽賬消費將不受影響。建議客戶就所需服務預先作好安排。不便之處,敬請見諒。

客戶如有查詢,請致電中銀信用卡客戶服務熱線(853)89889933。

中銀信用卡(國際)有限公司 謹啟 2018年3月

Notice of System Upgrade

Please be informed that we will conduct system upgrade from 23:00 on 31/3/2018 (Saturday) to 15:00 on 1/4/2018 (Sunday) (Hong Kong Time). During this period, BOC/ Tai Fung Credit Card cannot be used for transactions processed through iService, Tai Fung Online Banking, Local and Overseas Automated Teller Machines. Retail purchase will not be affected during the abovementioned period. We advise customers to make necessary arrangement in advance and appreciate the kind understanding of customers.

For customer enquiry, please call our Customer Services Hotline (853) 8988 9933.

BOC Credit Card (International) Limited March 2018